



周生生購物禮遇

**Chow Sang Sang Shopping Privilege**

條款及細則：

1. 此禮遇只適用於購買正價鑲嵌珠寶。
2. 此禮遇只可使用一次。
3. 此禮遇只適用於周生生尖沙咀 K11 MUSEA 店。
4. SUPREME 客戶必須先登記成為周生生之友方可享有此禮遇。
5. 客戶須於單次交易中購買正價鑲嵌珠寶滿港幣\$5,500 方可享此禮遇。
6. 此禮遇不適用於易貨、訂製飾品及足金飾品換貨交易。
7. 此禮遇不可與其他優惠同時使用。
8. 周生生珠寶金行有限公司保留最終決定權。

Terms and conditions:

1. This privilege is applicable only to regular-priced gem-set jewellery.
2. This privilege can be used only once.
3. This privilege can be used only at the Chow Sang Sang store at K11 MUSEA.
4. SUPREME customers must register as a Star Shopper of Chow Sang Sang to enjoy the benefit.
5. Customers can enjoy this benefit upon any single transaction of gem-set jewellery at HK\$5,500.
6. This privilege cannot be used for trade-in items and tailor-made jewellery order.
7. This privilege cannot be used in conjunction with other promotional offers.
8. Chow Sang Sang Jewellery Co., Ltd reserves the right to make the final and binding decision.